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Inhoud december 2023: 
 

▪ Voorwoord voorzitter 
▪ Vertrouwenspersoon  
▪ Rabo Club Support 2023 
▪ Toevoeging Straet & Vaert 2023 
▪ Kerstwens 
▪ Concept notulen ALV 18 november 2023

Voorwoord 
2023 loopt weer ten einde. Wat gaat 
dat snel (als je terugkijkt). Het was een 
jaar van herstel van de corona -jaren; 
weer alles op de rail zetten, soms 
opnieuw beginnen.  
Over het algemeen is dat bij de 
Heemkunde goed gelukt, alhoewel 
sommige dingen beter kunnen: meer 
vrijwilligers die actief meedoen en 
graag wat jonger, want we vergrijzen in 
een rap tempo. 
Er waren weer meer activiteiten in 
2023, soms met meer succes, soms 
wat minder. 
Kijk je wat breder, dan is de wereld er 
niet overzichtelijker op geworden met 
de Gaza-oorlog en Oekraïne, als 
hoogtepunt, zo niet dieptepunt. De 
politiek wereldwijd en zeker ook in ons 
land vraagt om andere inzichten, 
anders tegen aan kijken; 
veranderingen zijn soms moeilijk te 
accepteren.  
Hoe gaan we zelf verder als 
Heemkunde? In ieder geval wordt 
2024 een (klein) jubileum jaar: we 
bestaan 45 jaar en daar schenken we  
 
 

extra aandacht aan want de 
Heemkunde blijft er toe doen in ons 
dorp, dat willen we dan ook laten 
weten in het volgende jaar. Meer info 
daarover volgt nog.  
We sluiten dit jaar dus af en we 
beginnen aan 2024 met hoop en dat 
we elkaar nodig hebben; zonder alle 
vrijwilligers en hun  inzet, op wat voor 
gebied dan ook, hebben we nauwelijks 
bestaansrecht. Daarvoor dank en ga 
zo door in 2024.  
Kees Hesselmans 
 
Vertrouwenspersoon 
Na een lange zoektocht zijn we 
uitgekomen bij Mevr. Claudia 
Verheijen, die vanaf nu onze  
vertrouwenspersoon is. Mocht u daar 
gebruik van willen maken, vanwege 
een probleem binnen de Heemkunde, 
dan kunt u contact zoeken. Er wordt 
een emailadres aangemaakt zodat u 
haar makkelijk kunt bereiken:  
vertrouwenspersoon@heemkundekrin
gloonoptsandt.nl 
Dit zullen we ook zo snel mogelijk op 
onze website zetten. 
 
 

Deze Nieuwsflits geeft u informatie over een of meerdere activiteiten 
die binnenkort plaatsvinden van de Heemkundekring Loon op ’t Sandt. 
Redactie: Ecliptica 66, 5175 XK Loon op Zand; 0610114684 
secretaris@heemkundekringloonoptsandt.nl 
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RABO  CLUBSUPPORT 
 

Er is € 660,46 bij elkaar gestemd. 
 

Bedankt voor jullie stem. 
 

Een bijdrage in de 
implementatiekosten van Microsoft 365 

voor het digitaal bewaren van onze 
duizenden foto’s, bidprentjes en 

genealogische gegevens. 
 

Nogmaals dank 
 

Het bestuur 
 
 
Toevoeging Straet & Vaert 
Het artikel van Jan van Iersel over 
burgemeester Mallens in Straet & 
Vaert 2023 is voor Ton Stalpers 
aanleiding geweest om enige 
achtergrondinformatie te verstrekken 
over de foto van de op wacht staande 
Duitse soldaat op pagina 26. ‘Op deze 
foto, die is genomen in de tweede helft 
van 1940, staat Josef Ladleif. Hij 
behoorde tot een zogenaamde Horch 
Kompanie die toen in Loon op Zand 
was gelegerd. Deze Kompanie is met 
Operatie Barbarossa (de Duitse aanval 
op de Sovjet-Unie in juni 1941) naar 
Rusland vertrokken. Mijn ouders 
hadden in die tijd veel contact met 
hem, hij was zeer zeker geen nazi. 
Onze timmerwerkplaats was gevorderd 
door de Duitsers. Militairen die 

timmerman waren moesten meubels 
maken voor hun stafwagens (kisten, 
bureaus, etc.), naar later bleek ter 
voorbereiding op de veldtocht naar 
Rusland. Tijdens mijn laatste herhaling 
als reservist was ik in 1988 op 
oefening (Free Lion) in de buurt van de 
rivier de Weser, niet ver van de 
woonplaats van Josef Ladleif. Ik heb 
hem toen bezocht en hij heeft mij deze 
foto gegeven. In 1989 ben ik 
afgezwaaid als reservist.’ 
Ton Stalpers 

 
Bidprentjes 
Wij hebben al een zeer grote 
verzameling bidprentjes. Kijkt u maar 
eens op onze website in het menu 
Collectie. 
Maar de werkgroep Genealogie is altijd 
op zoek naar ontbrekende exemplaren. 
Daarom deze oproep om eens te kijken 
of u ergens in een la of in een missaal 
nog bidprentjes heeft liggen. 
Heeft u iets gevonden dan kunt u 
contact opnemen met Michel van Iersel 
of een mail sturen naar: 
genealogie@heemkundekringloonopts
andt.nl 
 
\ 
 

 
 

Wij wensen 
iedereen prettige 

en gezonde 
feestdagen toe 
voor jezelf en je 

naasten! Hopelijk 
kunnen we elkaar 

in 2024 weer 
ontmoeten. 

 
Namens het bestuur, 

Kees Hesselmans 
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HEEMKUNDEKRING LOON OP 'T SANDT 
Notulen Algemene Ledenvergadering 18 november 2023 

(Concept) 
 
 
 

1. Opening: 
    De voorzitter opent de vergadering om 14.06 uur en heet iedereen van harte welkom. De 
    presentielijst zal rondgaan. 
    Afmeldingen voor deze vergadering:  
    De secretaris meldt dat de volgende leden zich hebben afgemeld: Joost van Loon, 
    Jos & Anjo Damen, Ieske van Althuis, Wim van Klaveren, Toon Verhoeven, Harrie van  
    Noije, Johan Hooijmaijers, Mari Kokx, Anton Stalpers, Cees Vrijsen, Gerard Spapens,  
    Frans Kruitwagen, Stefan Laros, Truus Bennebroek-van Noije, Co Nijkamp, Piet van den 
    Nieuwenhuizen, Henk Freijer, Richard de Kort, Erik Gelevert, René van Aalst, Tiny  
    Musters-van Loon, Sjef de Wijs, Jeanne van Loon, Piet Havermans, Marianne Vermeer,  
    Willemien van Gorkom, Marij van Gorkom en Marianne van der Meijs. 
  
    Nieuws over onze leden: 
    In 2023 zijn de volgende leden overleden: de heren Fons de Kort, Jan Lommers, Richard  
    van Riel, Joop van Venrooij en mevrouw Riet Merkx. 
 
2. Concept Notulen Algemene Ledenvergadering 25-02-2023: 
    Er zijn geen opmerkingen, waarmee deze notulen worden goedgekeurd met dank aan de  
    secretaris. 
 
3. Wijzigingen statuut: 
    Door WBTR zijn er aanpassingen nodig in ons statuut. Conceptwijzigingen zijn 
    doorgemaild naar alle leden. Deze moeten goedgekeurd worden door 2/3 van deze  
    vergadering.  
 * Bindende voordracht bestuurders/Nieuw artikel 11.5. 
    Indien er één bindende voordracht is, wordt deze persoon automatisch benoemd tot  
    bestuurder. Hiervan kan niet worden afgeweken, tenzij lid 4 van dit artikel van toepassing  
    is. Indien er meer dan één bindende voordracht is, geschiedt de benoeming uit die  
    voordrachten. 
    Is met meerderheid aangenomen. 
 * Belet of ontstentenis bestuurder(s)/Nieuw artikel 11.6. 
    Bij belet of ontstentenis van een of meer bestuurders zijn de overige bestuurders, of is de  
    enige overgebleven bestuurder, tijdelijk met het bestuur belast. Bij belet of ontstentenis  
    van alle bestuurders is een door de algemene vergadering daartoe voor onbepaalde tijd  
    aan te wijzen persoon tijdelijk met het bestuur belast. Onder belet wordt in elk geval  
    verstaan schorsing en het geval waarin om welke reden ook gedurende een  
    aaneengesloten periode van minimaal tweeënzeventig uur door de vereniging, een  
    medebestuurder of een lid geen contact met een bestuurder kan worden verkregen, met  
    dien verstande dat de algemene vergadering kan besluiten dat een andere periode van  
    toepassing is.  
    Is met meerderheid aangenomen. 
 * Gelijkwaardige stem bestuursleden/Aanvulling artikel 13.2. 
    Bij staking van stemmen heeft de stem van de voorzitter de beslissende stem. 
    Is met meerderheid aangenomen. 
 * Tegenstrijdig belang/Nieuw artikel 13.5. 
    Een bestuurder neemt niet deel aan de beraadslaging en besluitvorming als hij daarbij een  
    direct of indirect persoonlijk belang heeft dat tegenstrijdig is met het belang van de 
    vereniging en de met haar verbonden onderneming of organisatie.  
    Als hierdoor geen bestuursbesluit kan worden genomen, dan wordt het besluit  
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    genomen door de algemene vergadering. 
    Is met meerderheid aangenomen. 
 * Belang van de vereniging/Aanvulling artikel 14.1. 
    Behoudens de beperkingen volgens de statuten is het bestuur belast met het  
    besturen van de vereniging en dient zij bij het nemen van haar besluiten te handelen in  
    het belang van de vereniging. Iedere bestuurder is tegenover de vereniging verplicht tot  
    een behoorlijke vervulling van de hem opgedragen taak.  
    Is met meerderheid aangenomen. 
 * Goedkeuring bedragen/Vervanging artikel 14.5.g. 
    Uit statuten halen van bedragen en bedragen opnemen in HHR: 
    het aangaan van alle rechtshandelingen, een telkenjare door de algemene vergadering  
    vast te stellen bedrag of waarde te boven gaande. 
    Is met meerderheid aangenomen. 
 * Benoeming personen bij belet of ontstentenis/Nieuw artikel 16.d. 
    (vorig artikel 16.d. doorgeschoven naar artikel 16.e.) 
    benoeming van de personen zoals bedoeld in artikel 11 lid 6; 
    Is met meerderheid aangenomen. 
    Alle wijzigingen zijn goedgekeurd en gaan nu naar de notaris voor opmaken nieuwe  
    statuut. Daarna komt het op de website. Omdat het dit jaar afgewerkt kan worden, betaalt  
    de gemeente. 
 
4. Wijzigingen in Huishoudelijk Reglement: 
 * Het woord ‘kring’ vervangen door ‘heemkundekring’ 
    Consistente benaming in HHR 
  * Aanpassing betalingen (zie statuten artikel 14.5.g.)/Nieuwe artikelen 3.5 en 3.66 
     - Volgens artikel 14, lid 6 van de statuten kan een volmacht aan de penningmeester  
       worden gegeven om namens de vereniging te betalen.  
       Betalingen welke gelijk of hoger zijn dan het bedrag van € 500,00 moeten door twee  
       leden van het dagelijks bestuur worden geautoriseerd en zwart op wit staan. 
       Is met meerderheid aangenomen. 
     - Bij handelingen, welke aan de vereniging geldelijke verplichtingen opleggen, het bedrag  
       van € 1.500,- te boven gaande, moeten offertes of prijsvergelijkingen worden overlegd,  
       waarna door het dagelijks bestuur wordt besloten welke verplichting wordt aangegaan. 
       Is met meerderheid aangenomen. 
 
                                        Korte pauze 
 
5. Mededelingen bestuur: 
    Microsoft 365: 
    We hadden, als HKK, onze data en foto’s in de Nomadesk omgeving staan.  
    Omdat Nomadesk gaat stoppen, moesten we een andere oplossing zoeken en zijn we bij  
    Microsoft 365 uitgekomen. Dit heeft ook een omgeving (SharePoint) om al onze gegevens  
    op te kunnen slaan. We zijn met een bedrijf in zee gegaan voor de implementatie ervan.  
    Stapsgewijs zullen we alles aanpakken. 
    Onze penningmeester, die zich hiermee bezighoudt, legt uit dat we juist voor Microsoft  
    365 gekozen hebben, omdat we een non-profit organisatie zijn en vele mensen gratis mee  
    kunnen laten doen. Alleen de implementatie kost geld, wat we gaan betalen van  
    de opbrengsten van de Rabo Club Support actie. De training van mensen wordt  
    gesponsord door de gemeente. 
 
    Terugblik tentoonstelling Echo: 
    Deze tentoonstelling vanwege het 150-jarig bestaan van de Echo der Duinen, is goed  
    verlopen dankzij de inspanningen van enkele leden van de HKK. Heeft veel tijd en  
    werk gekost, maar resultaat was prima. Dank namens allen. 
    Lezing Auschwitz/bezoek Abdij: 
    De lezing over Auschwitz en het bezoek aan de Abdij van Berne hebben plaatsgevonden  
    en werden als zeer positief ervaren. Dit waren weer de eerste activiteiten na een lange  
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    tijd. 
    Pastorietuin/muur: 
    Over deze pastorietuin/muur wordt veel gesproken. Lauran Toorians vertelt, dat er 
    binnenkort een kort stukje te lezen is in Rond de Toren, met zijn zienswijze hierover, die  
    hij naar de gemeente heeft gestuurd. Zijn zienswijze is op dit moment terzijde geschoven  
    door de gemeente, maar is nog niet definitief. Er volgt nog een advies naar de  
    gemeenteraad. 
    Lauran vertelde ons ook, dat er een mondelinge afspraak is met de pastoor, dat er geen  
    bebouwing zou komen op deze plaats. Er moeten mensen zijn die hiervan ook getuigen  
    zijn geweest en vraagt hen dus om zich te melden. 
    Door de HKK is er ook contact gelegd met het kerkbestuur. Er is een eenmalig gesprek  
    geweest, maar na vele malen proberen, komt er van die kant geen enkele reactie meer.  
    We houden vol. 
    Ledenadministratie: 
    De voorzitter bedankt Sjeff Essens voor het vele werk dat hij in al die jaren verricht heeft  
    binnen onze HKK. Wegens gezondheidsredenen doet Sjeff een stapje terug. Onder  
    een verdiend applaus krijgt hij een mooie bos bloemen. De ledenadministratie is door Erna  
    Hulsenboom overgenomen. Mutaties zoals gebruikelijk blijven sturen naar  
    secretaris@heemkundekringloonoptsandt.nl 
 
    Uitslag Rabo Club Support: 
    Dit afgelopen jaar is er weer prima gestemd op onze Heemkundekring. Er is een bedrag 
    van € 660,46 ontvangen van de Rabobank. We gaan het gebruiken voor de implementatie  
    van Microsoft 365. 
    Werven van sponsoren: 
    We zoeken nog steeds mensen, die mee willen denken hoe we het beste sponsoren  
    kunnen werven. Aanmelden kan bij onze secretaris.     
    Historisch beschrijven van gebouwen: vrijwilligers gezocht: 
    Ook zijn we op zoek naar mensen die belangstelling hebben (en kennis) om  
    individuele gebouwen een historische beschrijving te geven. Wie meldt zich aan bij 
    de secretaris? 
    Activiteiten volgend jaar: 
    In 2024 bestaan we als HKK 45 jaar. We zijn bezig om activiteiten te organiseren die 
    passen bij ons 45-jarig bestaan. Mocht u als lid ideeën hebben, geeft dit dan door aan het  
    bestuur. 
    Vertrouwenspersoon: 
    Na een lange zoektocht zijn we uitgekomen bij Mevr. Claudia Verheijen, die vanaf nu onze  
    vertrouwenspersoon is. Mocht u daar gebruik van willen maken, vanwege een probleem,  
    dan kunt u contact zoeken. Er wordt een emailadres aangemaakt zodat u haar makkelijk  
    kunt bereiken. Dit zullen we zo snel mogelijk op onze website zetten. 
    Voortgang Wetering/Dorpshuis: 
    Het klooster is verkocht en op 1 januari 2024 is de Wetering leeg en worden de Nuts- 
    voorzieningen afgesloten tussen klooster en Wetering. In februari komt er een vergunning  
    voor het slopen. Men zal na de zomervakantie gaan beginnen met de nieuwbouw. De  
    nieuwe ruimtes die er komen zijn ingedeeld, ook voor ons. Deze ruimte zal ook door  
    andere verenigingen worden gebruikt. 
    Taak voorzitter in Stichting Dorpshuis: 
    Onze voorzitter, Kees, zit in het bestuur van Stichting Dorpshuis. Mochten er bezwaren  
    zijn tegen deze dubbelfunctie, dan mag men dat melden. Vanuit deze vergadering komen 
    er geen bezwaren. Ger Verschuren vult aan dat als we ons aan statuten houden,  
    zoals eerder in de vergadering is besproken, dat geen enkel probleem is. 
    Wel komt er een vraag van Maria Verstappen of het bestuur van Stichting Dorpshuis  
    bezwaar heeft dat je ook in het bestuur van de HKK zit? Is niet gevraagd, maar zal geen  
    probleem zijn. 
     
6. Rondvraag en sluiting: 
    Jack IJpelaar: 
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    Is er samenwerking tussen HKK de Kets en Loon op Zand betreffende de ruïne? Hierover  
    wordt advies gegeven aan de gemeente door Stefan Roodhuis. 
    Ad Kuijpers: 
    Tot hoelang kunnen we in de Kletterenhoef blijven zitten? Zeker tot eind 2024. 
    Jan van Hoof: 
    Onze computers hebben niet de eeuwigheid. Is er een planning voor vervanging gemaakt    
    door het bestuur? Alles wordt binnenkort doorgelicht door een deskundige. Tevens vraagt  
    Jan wat hij mag doen met de CD van Adobe pro: gaat bestuur navragen. 
    Maria Verstappen: 
    Wanneer gaan we het 45-jarig bestaan vieren? Komt op agenda van de aanstaande  
    vergadering van het bestuur. 
    Michel van Iersel: 
    Ook veel leden hebben bidprentjes, die de WG genealogie goed kan gebruiken. Graag  
    een vermelding in onze Nieuwsflits. 
 
Er zijn verder geen vragen voor de rondvraag, waarna de voorzitter deze vergadering sluit 
om 15.14 uur 
 
Na onze vergadering verzorgt Lauran Toorians een duidelijke uitleg over de inhoud van onze 
nieuwe Straet & Vaert 2023. Vervolgens kunnen de leden hun jaarboek ophalen en 
meenemen. Dit alles onder het genot van een hapje en een drankje. 
 
 
Marij Kruitwagen-Geukers 
Secretaris 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 


